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Protokół Nr XXII/2016 

z XXII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 maja 2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności,  

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności,  

sołtysi wg listy obecności,  

osoby zaproszone wg listy obecności.  

 

Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XXI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył XXII sesję i po 

powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 

posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w Strykowie 

Grzegorzowi Kozłowskiemu.  

 

Ad pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad.  

Porządek obrad XXII sesji:  

1. Otwarcie obrad XXII sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 22 

kwietnia  2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2015 r. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z działalności 

w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

     a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

     b) w sprawie zmian budżetu, zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 2016 

rok, 

     c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

     d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego, 

     e) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

     f) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy 

Stryków, 

     g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami części nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków, 

     h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Tymianka, Wola Błędowa i Koźle, 

     i) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na zadania związane z usuwaniem 

wyrobów  zawierających azbest z terenu Gminy Stryków. 
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10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Nieobecny na sali podczas głosowania radny Andrzej Janeczko.  

 
Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni:  

1) Krzysztof Bandurowicz 

2) Anna Ślęzak 

3) Marek Gierat 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

14 głosów za, bez głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący się.  

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 22 kwietnia 2016 r.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są uwagi do 

treści protokołu?  

Uwag do protokołu z XXI sesji podczas obrad XXII sesji nie zgłoszono.  

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w sprawozdaniu z działalności w okresie między 

sesjami mówił o:  

 pracach związanych rozstrzyganiem ostatnich przetargów na inwestycje zapisane w 

tegorocznym budżecie,  

 przygotowanie uchwał na dzisiejszą sesje, a chodzi między innymi o dodatkowe inwestycje 

zaproponowane do zaakceptowania przez radę, 

 uczestnictwo w gali Gazety Prawnej „Perły samorządu 2016”. Wśród wyróżnionych w 

kategorii Gmina Miejsko-Wiejska  znalazła się również Gmina Stryków, to kolejne 

wyróżnienie dla naszej gminy. W tym roku zajęliśmy 8 miejsce, jedno miejsce wyżej niż w 

roku ubiegłym – mówił Burmistrz. Z naszego powiatu pierwsze miejsce zajęła gmina 

Aleksandrów Łódzki.  

Burmistrz poinformował, że uczestniczył w wielu imprezach odbywających się na terenie Gminy 

Stryków: Dzień Dziecka, Dzień Strażaka, zawody motocrossowe.  

Burmistrz powiedział, że  w związku z nie zakończoną jeszcze kontrolą RIO, jest wystąpienie RIO do 

prokuratury o wyjaśnienie dwóch kwestii: odzyskiwania podatku VAT oraz przetargów na transport 

tłucznia i piachu. Mam nadzieje, że w niedługim czasie będą te kwestie wyjaśnione – powiedział 

Burmistrz Strykowa.  

 

 

 



3 
 

Ad. pkt. 7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 

2015 rok.  

Informację przedstawił Pan Radosław Zaborowski Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i 

Społecznych.  

 „Roczny program współpracy Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2015 rok” zwany dalej „Programem” został przyjęty Uchwałą Nr 

LV/425/2014 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 12 listopada 2014 roku. Celem uchwalonego 

Programu było m. in. ustalenie zasad współpracy Gminy Stryków z podmiotami Programu, określenie 

celów Programu oraz priorytetowych zadań publicznych, które będą realizowane w 2015 roku w 

formie współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku publicznego w formie wsparcia w 2015 roku, 

przeznaczono kwotę 600.000 zł. tj. o 50.000 zł. więcej niż w roku 2014. W ramach realizacji 

Programu ogłoszono 3 otwarte konkursy ofert: 

Otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku publicznego w zakresie 

wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 2015 roku  

Konkurs został ogłoszony w dniu 27 listopada 2014 roku i dotyczył zlecenia realizacji dwóch tytułów 

zadań:  

Zadanie A: „Wspieranie organizacji imprez sportowo-rekreacyjnych dla mieszkańców Gminy 

Stryków” 

Zadanie B: „Upowszechnianie kultury fizycznej wśród mieszkańców Gminy Stryków poprzez 

stwarzanie warunków do czynnego, amatorskiego i nieodpłatnego uprawiania różnych dyscyplin 

sportu”. 

Na realizację powyższych zadań przeznaczono odpowiednio kwoty: 

Zadanie A - 5.000,00 zł. 

Zadanie B - 495.000,00 zł. 

W wyznaczonym terminie złożono 16 ofert, po których rozpatrzeniu zaproponowano dofinansowanie 

realizacji zadań 13 podmiotom: 

Numer 

oferty/ 

Zadanie  

Nazwa oferenta Proponowana 

kwota dotacji  

w zł 

1/Zad. A Stowarzyszenie przy Parafii św. Doroty „NADZIEJA” w 

Dobrej 

3.000 

9/Zad. B MKS Zjednoczeni Stryków 328.500 

7/Zad. B LUKS Dwójka Stryków 69.600 

8/Zad. B LKS Huragan Swędów 20.240 

6/Zad. B TK Basket Stryków 22.140 

10/Zad. B LKS Struga Dobieszków 13.900 

16/Zad. B Klub Sportowy Powstaniec Dobra 7.875 

14/Zad. B Ludowy Klub Sportowy „Polonia’’ Niesułków 7.440 

5/Zad. B Stowarzyszenie Klub Biegowy Powstaniec 6.475 

4/Zad. B Klub Sportowy Gozdów 7.000 

15/Zad. B Ludowy Uczniowski Klub Sportowy Koźle 6.400 

12/Zad. B Stowarzyszenie „Pomoc Rodzinie” w Głownie 840 

13/Zad. B Bratoszewicki Klub Sportowy 4.420 

 RAZEM:                                                                                                 

zadanie A                    3.000,00 

 zadanie B                 494.830,00 
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Dotacji nie przyznano następującym oferentom: 

OSP Bratoszewice – oferta dotyczyła realizacji zadania A. Zadanie przedstawione przez oferenta nie 

odpowiadało zadaniom określonym w ogłoszeniu o konkursie; 

LUKS Bratoszewice – oferta dotyczyła zadania A. Zadanie przedstawione przez oferenta nie 

odpowiadało zadaniom określonym w ogłoszeniu o konkursie; 

Klub Europejski „EURO-KLUB” w Bratoszewicach – oferta dotyczyła zadania B. Zadanie 

przedstawione przez oferenta nie odpowiadało zadaniom określonym w ogłoszeniu o konkursie oraz 

było niezgodne ze statutem stowarzyszenia. 

LUKS Agronom w Bratoszewicach – oferta nie wzięła udziału w konkursie ponieważ została złożona 

po terminie. 

 

Otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku publicznego w zakresie 

wypoczynku letniego dzieci i młodzieży, upowszechniania turystyki, kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego w 2015r. 

 

W dniu 04 lutego 2015r. został ogłoszony otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych o 

charakterze pożytku publicznego w zakresie następujących zadań: wypoczynek letni dzieci i 

młodzieży, upowszechnianie turystyki, kultura, sztuka , ochrona dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego, ochrona zdrowia i dotyczył zlecenia realizacji czterech tytułów zadań:  

A – „Wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży” 

B –   „Wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie upowszechniania turystyki” 

C – „Wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego” 

D – „Wsparcie realizacji działań w zakresie zaspakajania potrzeb osób niepełnosprawnych  i ich 

integracji ze środowiskiem lokalnym” 

Na realizację powyższych zadań przeznaczono odpowiednio kwoty: 

Zadanie A - 50.000,00 zł. 

Zadanie B - 10.000,00 zł. 

Zadanie C - 10.000,00 zł.  

Zadanie D - 12.000,00 zł.  

 

W wyznaczonym terminie złożono 14 ofert, po których rozpatrzeniu zaproponowano dofinansowanie 

realizacji 9 zadań. Po analizie złożonych ofert Komisja stwierdziła, że określonych w ogłoszeniu 

wymogów formalnych nie spełniły następujące oferty: 

Oferta nr 5 i oferta nr 11 złożone przez Stowarzyszenie Sukces-Młodzież-Stryków – oferty nie zostały 

podpisane przez osoby uprawnione (niezgodnie ze statutem stowarzyszenia) – brak ważności oferty i 

złożonych oświadczeń. Kopia sprawozdania finansowego nie zawierała oznaczenia stowarzyszenia 

(nie wiadomo jakiego stowarzyszenia sprawozdanie dotyczyło). 

Oferty nr 6 i 10 złożone przez Stowarzyszenie Pomoc Rodzinie w Głownie – nie załączono 

wszystkich wymaganych załączników (brak sprawozdania merytorycznego za 2014r.), brak wskazania 

źródeł pochodzenia „Środków finansowych z innych źródeł” (środki finansowe wymienione w pkt. 

3.1-3.3).
 

W wyniku konkursu dotację otrzymały nw. stowarzyszenia: 

Numer 

oferty/ 

Zadanie  

Nazwa oferenta Proponowana kwota 

dotacji w zł 

2/Zad. A LUKS w Dobrej 22.000 

1/Zad. A Stowarzyszenie „Mała Ojczyzna” w Dobrej 22.000 

   4/Zad. B Ochotnicza Straż Pożarna w Bratoszewicach 3.000 

7/Zad. B Stowarzyszenie Przyjaciół Bratoszewic 4.000 

8/Zad. B Stow. przy Parafii Św. Doroty „Nadzieja” w Dobrej 3.000 

 

   



5 
 

9/Zad. C Stow. Mieszkańców Wsi Warszewice-Cesarka 

„Razem” 

4.500 

12/Zad. C Ochotnicza Straż Pożarna w Bratoszewicach 1.500 

   14/Zad. D Polskie Stowarzyszenie na Rzecz Osób z 

Upośledzeniem  

Umysłowym Koło w Zgierzu 

8.100 

13/Zad. D Stowarzyszenie „Pomoc Rodzinie” w Głownie 3.900 

 Opiniując propozycje przyznania dotacji na realizację zadania A – „Wsparcie realizacji zadań 

publicznych w zakresie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży” komisja wskazała dwie 

najkorzystniejsze finansowo oferty. Zrezygnowano z dofinansowania zadania określonego w ofercie 

złożonej przez Polskie Towarzystwo Krajoznawcze z Zielonej Góry jako zadania najmniej 

atrakcyjnego cenowo (złożona oferta opiewała na kwotę 37.500zł). 

 Opiniując propozycje przyznania dotacji na zadanie B –   „Wsparcie realizacji zadań 

publicznych w zakresie upowszechniania turystyki” w przypadku ofert nr 7 i 8 Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawione w złożonych ofertach zadania wraz z ich kalkulacją i zaproponowała 

udzielenie dotacji w wysokości wnioskowanej przez oferentów. W przypadku oferty nr 4 po analizie 

złożonego kosztorysu i określonych w nich wydatków Komisja zaproponowała przyznać dotację w 

wysokości niższej niż wnioskowana (3.800 zł). 

 Opiniując oferty dotyczące zadania C – „Wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie 

kultury i ochrony dziedzictwa narodowego” Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione w 

ofertach zadania lecz miała zastrzeżenia do ich wyceny. Po analizie złożonych kosztorysów i 

określonych w nich wydatków Komisja zaproponowała przyznać po 50 % wnioskowanej na realizację 

zadań kwoty dotacji.  

 Opiniując oferty złożone na realizację zadania D – „Wsparcie realizacji działań w zakresie 

zaspakajania potrzeb osób niepełnosprawnych  i ich integracji ze środowiskiem lokalnym”, ze 

względu na niewystarczającą ilość środków zabezpieczonych na realizację tego zadania, Komisja 

zaproponowała udzielenie dotacji w kwotach zbliżonych do sum przeznaczonych na realizację 

tożsamych zadań w roku poprzednim (2014). 

 

3. Otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku publicznego w 

zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej w 2015 roku. 

 Konkurs został ogłoszony w dniu 02.04.2015r. i dotyczył zlecenia realizacji zadania pt: 

„Upowszechnianie kultury fizycznej wśród mieszkańców Gminy Stryków – prowadzenie 

ogólnodostępnej siłowni wraz z urządzeniami fitness”, na realizację zadania przeznaczono kwotę 

24.000 zł. Na konkurs wpłynęła tylko jedna oferta złożona przez LUKS Dwójka w Strykowie, po 

której rozpatrzeniu została przyznana dotacja w wysokości 24.000 zł. 

Dotacje udzielone w trybie pozakonkursowym.  

Korzystając z zapisów ustawy o pożytku publicznym i o wolontariacie, na podstawie art. 19a, 

uprawnione podmioty mogą złożyć ofertę na realizację zadań publicznych w trybie 

pozakonkursowym. W trybie tym o udzielenie dotacji można ubiegać się pod warunkiem, że termin 

realizacji zadania publicznego określony w ofercie nie przekracza 90 dni i jednocześnie kwota dotacji 

jest nie wyższa niż 10.000zł. W 2015 roku z tej formy ubiegania się o dotację skorzystały dwa 

podmioty: 

Towarzystwo Koszykówki „Basket” Stryków otrzymało dotację w wysokości 6.000 zł na realizację 

zadania z zakresu wypoczynek letni dzieci i młodzieży pod nazwą „Kolonie letnie Mrzeżyno” 

OSP Swędów otrzymała dotację w kwocie 10.000 zł na realizację zadania publicznego z zakresu 

wypoczynek dzieci i młodzieży pod nazwą „Półkolonie zimowe w Swędowie”. 

Syntetyczny opis zleconych zadań. 
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Zestawienie dotacji udzielonych w trybie ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w 2015r. 

Nazwa oferenta Opis zadania Przyznana 

kwota 

dotacji 

Uwagi 

KULTURA FIZYCZNA 

Stowarzyszenie 

przy Parafii św. 

Doroty 

„NADZIEJA”  

Impreza sportowo-rekreacyjna w Dobrej 3.000  

Bratoszewicki 

Klub Sportowy 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka siatkowa i koszykówka 

4.420  

MKS Zjednoczeni 

Stryków 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna i motocross 

328.500  

LUKS Dwójka 

Stryków 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: kolarstwo, piłka nożna, 

siłownia 

69.600  

LKS Huragan 

Swędów 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna, siatkówka, 

kolarstwo górskie zjazdowe 

20.240  

TK Basket 

Stryków 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: koszykówka 

22.140  

LKS Struga 

Dobieszków 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna 

13.900  

Stowarzyszenie 

Klub Sportowy 

Powstaniec Dobra 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna 

7.875  

Ludowy Klub 

Sportowy 

„Polonia’’ 

Niesułków 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: tenis stołowy 

7.440  

Stow. Klub 

Biegowy 

Powstaniec 

(Dobra) 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna dla dzieci, biegi 

przełajowe 

6.475  

Klub Sportowy 

Gozdów 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: piłka nożna, tenis stołowy 

7.000  

Ludowy 

Uczniowski Klub 

Sportowy Koźle 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych: tenis stołowy, siłownia 

6.400  

Stowarzyszenie 

„Pomoc Rodzinie” 

w Głownie 

Prowadzenie szkolenia sportowego i zajęć 

sportowych dla uczniów ZSS w Głownie z 

terenu gm. Stryków: nauka i doskonalenie 

pływania - basen 

840  

LUKS Dwójka 

Stryków 

Prowadzenie ogólnodostępnej siłowni 24.000  

WYPOCZYNEK LETNI DZIECI I MŁODZIEŻY 

LUKS w Dobrej Kolonie w Krynicy Morskiej 22.000  
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Stowarzysz. „Mała 

Ojczyzna” w 

Dobrej 

Kolonie w Międzywodziu 22.000  

TK Basket 

Stryków 

Kolonie letnie Mrzeżyno 6.000 Art. 19a 

OSP Swędów Półkolonie zimowe Swędów 10.000 Art. 19a 

 

UPOWSZECHNIANIE TURYSTYKI 

 

OSP Bratoszewice Wycieczka do Częstochowy i Mysłowic 

 

3.000  

Stow. Przyjaciół 

Bratoszewic 

Dwie wycieczki – Warszawa i Gniezno 4.000  

Stow. przy Parafii 

Św. Doroty 

„Nadzieja” w 

Dobrej 

Wycieczka turystyczno-krajoznawcza 

Pomorze Gdańskie 

3.000  

 

KULTURA, SZTUKA, OCHRONA DÓBR KULTURY I DZIEDZICTWA 

NARODOWEGO 

Stow. 

Mieszkańców Wsi 

Warszewice-

Cesarka „Razem” 

„Święto Bąka” – propagowanie i 

kultywowanie tradycji kulinarnych 

4.500  

Ochotnicza Straż 

Pożarna w 

Bratoszewicach 

Organizacja imprezy o charakterze 

kulturalnym – wieczór andrzejkowy 

1.500  

 

OCHRONA ZDROWIA 

 

Polskie 

Stowarzyszenie na 

Rzecz Osób z 

Upośledzeniem 

Umysłowym Koło 

w Zgierzu 

Uczestnictwo dorosłych osób z 

upośledzeniem umysłowym w zajęciach 

terapeutyczno-rehabilitacyjnych 

prowadzonych przez PSOUU w Zgierzu 

8.100  

Stowarzyszenie 

„Pomoc Rodzinie” 

w Głownie 

Realizacja programu rehabilitacyjno-

terapeutyczno-edukacyjnego dla dzieci i 

młodzieży niepełnosprawnej i upośledzonej 

umysłowo „Samodzielni w dorosłość” 

3.900  

 

VI. Statystyka. 

W związku z realizacją Programu na rok 2015 do tutejszego organu wpłynęło 31 ofert w trybie 

konkursowym (w roku 2015 – 29 ofert, w roku 2013 – 44 oferty, w 2012 – 49 ofert) oraz 2 oferty w 

trybie pozakonkursowym. Po ich weryfikacji dotacje przyznano 20 podmiotom (w roku 2014 – 20, w 

roku 2013 – 23, w 2012 – 26) na wykonanie 25 zadań (w roku 2014 – 25, w roku 2013 – 33, w 2012 - 

36).  

Spośród stowarzyszeń, które ubiegały się o realizację zadań publicznych w 2015 roku  5 stowarzyszeń 

w ogóle nie otrzymało dotacji (w roku 2014 – 3, w roku 2013 – 1). Części stowarzyszeń przyznano 

dotację na realizację mniejszej ilości zadań niż wnioskowały.  
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Ogółem na dotacje do zadań realizowanych na podstawie trzech konkursów rozdysponowano kwotę 

593.830 zł co stanowi 97,99% środków przeznaczonych na ten cel. (w roku 2014 – 97,24%, w roku 

2013 – 97,43%). Dodatkowo na dwa zadania realizowane roku na podstawie art. 19a ustawy w roku 

2015 wydatkowano kwotę 16.000 zł (w roku 2014 – dwa zadania – 14.500 zł). W roku 2015 żadne ze 

stowarzyszeń, które otrzymały dotacje nie zrezygnowało z realizacji zadania publicznego (w roku 

2014 – 2 stowarzyszenia zrezygnowały). 

Sprawozdania z realizacji zadań publicznych w 2015 roku w terminie złożyły prawie wszystkie 

stowarzyszenia. Do chwili obecnej zweryfikowano i zaakceptowano ok. 50% sprawozdań. Pozostałe 

wymagają złożenia dodatkowych wyjaśnień lub dokumentów, co sukcesywnie następuje. 

VII. Podsumowanie. 

Podsumowując można stwierdzić, że współpraca Gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi w 

2015 roku odbywała się na wielu płaszczyznach, dotyczyła różnorodnych form i sfer pożytku 

publicznego. Wsparcie finansowe miało istotny wpływ na zakres i jakość pracy podmiotów 

realizujących zadania publiczne a także spowodowało, że organizacje pożytku publicznego aktywniej 

mogły się włączyć w realizację zadań gminy. Dzięki dofinansowaniu zwiększyła się grupa 

potencjalnych beneficjentów działań gminy oraz zwiększyła się aktywność obywatelska mieszkańców. 

Mniejsza ilość złożonych ofert (w porównaniu do lat 2012-2013) pozwoliła zwiększyć kwoty dotacji 

dla poszczególnych podmiotów. 

 

Ad. pkt. 8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady z 

działalności w okresie między sesjami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował, że do biura Rady 

wpłynęły podziękowania od OSP z Bratoszewic za wsparcie finansowe na zakup samochodu 

gaśniczego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował o udziale w pracach 

merytorycznych Komisji Rady oraz pracach w przygotowaniu materiałów na XXII sesję Rady.  

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w Strykowie 

poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym zapoznała się z informacją dot. 

odbytych przetargów w roku 2016 oraz opiniowała projekty uchwał.  

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie poinformował, że 

Komisja odbyła dwa posiedzenia, na których analizowała wykonane budżetu Gminy za rok poprzedni, 

w celu wydania absolutorium burmistrzowi.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu maju zaopiniowała projekty uchwał dot. przyjęcia 

planów zagospodarowania przestrzennego, które są przedmiotem dzisiejszych obrad rady.  

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na które zostali 

zaproszeni komendanci Policji z województwa i powiatu. Komendant wojewódzki nie dotarł na 

posiedzenie. Po dużej dyskusji zostały podjęte wnioski.  

Radny Bogdan Walczak odnośnie posiedzenia komisji oświaty powiedział: zaproszona policja 

wojewódzka nie dotarła do Strykowa. Zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Rady: czy 

dopytywał Pan z jakich powodów nie dotarł Komendant Wojewódzki Policji, czy nie należy 

powtórzyć zaproszenia na koniec czerwca, bo żniwa tej wizyty już są. W sobotę rozmawiałem z 

dyżurnymi Policji z powiatu i okazało się, że wszystkie jednostki, które miały wstrzymane dyżury, 

mają je odwołane, tylko nie Stryków. W weekendy odbywają się malowania na ścianach 

(wulgaryzmy), w miejscach kultu religijnego. Nie stawiam wniosku, ale powinien Pan konkretnie 

zaprosić Komendanta Wojewódzkiego Policji. Jeżeli nie zmieni się to do połowy czerwca to będę 

interweniował.  
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że byli zaproszeni obaj komendanci, zwrotki potwierdzające 

odebranie pism wróciły. Nie czuję się kompetentny, aby dopytywać komendanta dlaczego nie przybył 

na posiedzenie komisji, jeżeli będzie taka wola Rady, to wystosowane zostanie ponowne zaproszenie, 

ale czy komendant przybędzie, tego nie wiadomo.  

 

Ad. pkt. 9. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości,  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Jarosław Włodarczyk zapytał na jaki cel jest nabycie tej nieruchomości oraz za jaką kwotę.  

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jest to działka o 

powierzchni 2347 m
2
 wyceniona na 19zł/m

2
,
 

czyli na kwotę 44.593 zł z przeznaczeniem na 

powiększenie nieruchomości przyległej do strażnicy OSP w Kiełminie.  

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

b) w sprawie zmian budżetu, zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na 

2016 rok  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Bogdan Walczak: będę głosował za tą uchwałą, bo znajdują się środki na poprawę warunków 

bytowania dzieci w przedszkolu samorządowym. Inwestycja ta oddana w 2012 roku. Wiem, że 

jesteśmy w sporze sądowym, chciałbym się dowiedzieć, kiedy minęła gwarancja na ten budynek. Tuż 

po gwarancji była informacja nieoficjalna, że ma być 60 tys. na naprawę dachu, teraz okaże się, że na 

wymianę okien, czy za pół roku będzie naprawa dachu. Apeluję do komisji rewizyjnej, czy ma w 

planie czy zapoznała się ze sprawozdaniem. Nie szukam winnych, ale chodzi o wyjaśnienie, to jest 

nasza inwestycja. Mogę jedynie zaapelować do komisji rewizyjnej, co sesję będę przypominać. 

Niedopuszczalne jest, aby po tym czasie była naprawa budynku.  

 

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że Gmina Stryków jest w sporze prawnym z 

wykonawcą tej inwestycji odnośnie dachu, z którym są problemy od samego początku, a pojawiły się 

w trakcie pierwszego deszczu. Zastanawiamy się nad poszerzeniem roszczenia o te okna.  

Radny Bogdan Walczak: ja chcę winę przypisać Radzie, jaka jest nasza kontrola, jaka jest rola 

kontrolna komisji rewizyjnej.  

Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  
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c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016 - 2023 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

d) w sprawie pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał odnośnie § 1 pkt. 2 – przebudowa chodnika w pasie drogi 

powiatowej nr 5110 E w m. Tymianka gm. Stryków, czy ta przebudowa związana jest z 

przesunięciem słupów  stojących po środku chodnika.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że nie.  

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił: to jaki sens jest przebudowywać chodnik nie przesuwając 

słupów. W ubiegłym tygodniu był tam wypadek. To jest nie przemyślana inwestycja, uważam, że 

powinniśmy przemęczyć się te dwa lata i przenieść słupy.  

Pani Grażyna Popczyńska naczelnik Wydziału Inwestycji powiedziała, że było wystosowane pismo 

do Telekomunikacji o przestawienie tych słupów, otrzymaliśmy odpowiedź , że Telekomunikacja nie 

widzi zagrożenia, więc muszą zostać w rym stanie co są. Jeżeli gmina i powiat chcą to zrobić we 

własnym zakresie to muszą wykonać pełny projekt.  

Radny Krzysztof Bandurowicz: po co przebudowa, jeżeli znajdziemy środki na pominięcie tych 

słupów za rok może dwa lata, bezcelowa jest wydawanie środków, trzeba zrobić wszystko, aby 

przesunąć te słupy.  

Przewodniczący Rady: jeżeli Pan radny sobie nie życzy w Tymiance, to w Zelgoszczy zrobimy, ale  

na poważnie w tej inwestycji jest także dobudowanie chodnika do Małej Tymianki.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski: tu nie chodzi tylko o usunięcie tych słupów, które zajmują 

kilkadziesiąt centymetrów kwadratowych, ale także doprowadzenie chodnika do firmy OKNO i 

wyprowadzeniem do Małej Tymianki.  

Radny Krzysztof Bandurowicz: § 1 projektu uchwały mówi o budowie, a § 2 to przebudowa, ten 

zapis w uchwale dezorientuje, nie przekonuje mnie sprawa przebudowy.  

Radny Łukasz Orłowski: jeżeli Orange nie widzi potrzeby przesunięcia tych słupów, to trzeba to 

napisać w Internecie, bo to jest kuriozum. Czy takie stanowisko możemy zaskarżyć. Radny pytał 

dlaczego nie pomyślano o zrobieniu wjazdów do domostw po drugiej stronie drogi.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że budowa wjazdu po drugiej stronie leży po 

stronie właściciela posesji.  

Radny Sylwester Kacprzak: to nie jest teren Gminy, można wystąpić za zajęcie pasa drogowego.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski przypomniał, że to Gmina Stryków jest inicjatorem tej 

inwestycji.  
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Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f)  zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości oraz zasad ustalania i rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie 

Gminy Stryków  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

g)  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami części nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Stryków na obszarze wsi Tymianka, Wola Błędowa i Koźle  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  
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Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na zadania związane z usuwaniem 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stryków  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i poinformował, że projekt uchwały 

posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał o powstanie strzelnicy w Tymiance, co się dzieje w tym temacie.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że podjęta wcześniej uchwała w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rozwiązuje ten temat, bo wcześniej 

wprowadziliśmy zapis, że w terenach rolnych jest możliwość utworzenia siedliska, w tym właśnie 

terenie mogłoby powstać takie gospodarstwo rolne, natomiast w Studium jest zapis – działalność 

usługowo-przemysłowa. W związku z tym w planie przedkładamy pod tę docelową działalność.  

 

11.  Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa poinformowała, że Związek Międzygminny 

BZURA w Łowiczu zwrócił się z pismem, aby na najbliższej sesji przyjąć opinię Rady Miejskiej w 

sprawie zmiany Statutu Zgromadzenia. Pani Motylińska odczytała pismo. Zmiana Statutu polegała na 

wykreśleniu z listy członków Związku Gminy Zgierz. Nie potrzebna jest forma uchwały tylko 

wyrażenie opinii przez Radę.  

Przewodniczący Rady Paweł Kasica poprosił, aby burmistrz złożył w tej sprawie wniosek do Komisji 

Uchwał i Wniosków.  

 

Radny Bogdan Walczak złożył wniosek do Komisji Uchwał i Wniosków, aby na odcinku od ul. 

Targowej do wiaduktu na ul. Warszawskiej w Strykowie poprawić stan wjazdów na posesje i zwrócić 

się w tej sprawie do GDDKiA w Łodzi.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że było wystąpienie o 

naprawę chodnika od ul. Legionów do wiaduktu, zgodnie z wnioskiem z komisji, odpowiedzi jeszcze 

nie ma.  
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Radny Bogdan Walczak powiedział, że składa wniosek o naprawę wjazdów, nie tylko chodnika. 

Zaapelował do obecnej na sali pani redaktor z Wieści Głowna i Strykowa, aby umieściła w gazecie 

apel do mieszkańców Rokitnicy, ze jeżeli mają już jechać ul. Zlotową i Żytnią to aby robili to 

rozważnie i wolno, ponieważ trwa tam inwestycja.  

Przewodniczący Rady Paweł Kasica pytał, czy to tylko mieszkańcy Rokitnicy użytkują te drogę.  

Radny Bogdan Walczak dalej wnioskował o przycięcie żywopłotu przy TESCO, zachodzi taka 

konieczność, aby ten żywopłot był przycięty, nie powinien być wyższy niż 70cm. To jest sprawa 

pilna. Ul. Piłsudskiego i Cmentarna – skwer przy hurtowni były rozpoczęte prace parkingowe, 

mieszkańcy telefonują o uprzątnięcie tego terenu.  

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Kozłowski przypomniał o zgłaszanym przez siebie wniosku 

odnośnie przycięcia drzewa przy ul. Brzezińskiej, suche gałęzie opadają na ulice i stwarzają 

niebezpieczeństwo.  

Radny Sylwester Kacprzak: poczułem się wywołany do odpowiedzi w kwestii kontrolowania organu 

wykonawczego. Działalność kontrolną komisji rewizyjnej reguluje ustawa o samorządzie gminnym 

art. 18. Działania kontrolne komisji rewizyjnej odbywają się na zlecenie rady, szczegółowy tryb 

reguluje statut Gminy Stryków. Komisja przyjmuje także zlecenia od rady bądź wpisuje w plan 

kontroli. Komisja przygotuje plan kontroli na II półrocze. W pierwszym półroczu była jedna kontrola. 

Pan radny przypomniał, że jest to najmniej liczna komisja, w miarę możliwości będzie dokonywała 

kontroli.  

Pan Grzegorz Kuna powiedział, że zabiera głos jako szef firmy z terenu gminy Stryków, składa 

doniesienie na pana Walaka  prowadzącego działalność gospodarczą, sadze są wszechobecne, w banku 

nie można otworzyć okna. Proszę o podjęcie działań w kierunku zmobilizowania tych państwa, aby 

ograniczyli emisje sadzy.  

Radny Karol Lenart wnioskował o nadanie nazwy ulicy na odcinku drogi gminnej w parku 

przemysłowym firmy Panattoni w Sosnowcu Pieńki. Mimo oznaczeń samochody dalej błądzą. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał, kiedy gmina po raz ostatni wystąpiła do telekomunikacji. 

Radny wnioskował do burmistrza o ponowne wystąpienie do Telekomunikacji o przesunięcie słupów.  

 

Radny Bogdan Walczak: nie chciałbym tu polemizować, poddałem temat do zastanowienia się. 

Komisja rewizyjna z mocy prawa jest powołana do kontroli, są przyjmowane przez Radę programy 

półroczne. Jest przyjęte, że komisja rewizyjna jest komisją kontrolującą działalność burmistrza i 

jednostek samorządowych. Pan słysząc o pewnych niedociągnięciach mówionych publicznie, to pana 

obowiązek jest wystąpić do rady o przeprowadzenie kontroli. Tu nie chodzi o wykrycie przestępcy, tu 

chodzi o dbałość środków publicznych, będę przypominał o tym. Mogę dostarczyć opinie RIO ze 

szkolenia na temat kontroli. Z mocy ustawy komisja rewizyjna jest organem kontrolnym.  

Radny Andrzej Janeczko: to nie jest tylko problem miasta Strykowa to co mówił pan Kuna, ale wsi 

także, to się będzie powtarzało. Radny pytał jak to się dzieje jeżeli jest kontrola RIO czy Komisji, jak 

to się odbywa.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, zż kontrola może być rutynowa raz na 4 

lata, może być poprzedzona donosem lub z rozpoznania własnego.  

Radny Dariusz Dziewulski: na początku roku mówiło się o projekcie hali i szkoły, że z nadwyżki 

budżetowej będzie to sfinansowane, mija pół roku i nic się nie dzieje. Za dwa lata kończy się nasza 

kadencja, w 2018 roku mija czas dla szkoły w Bratoszewicach.  
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Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że pani minister oświaty do końca czerwca br. 

ma ogłosić program oświatowy, nie wiemy jak będzie kształtowała się oświata, czy nadal będą 

gimnazja, czy tylko szkoły podstawowe i szkoły średnie. Prawdopodobnie nie będziemy na to czekać, 

jeżeli nie będzie różnic w funkcjonowaniu szkoły i gimnazjum to będziemy przystępować do projektu.  

Radny Łukasz Orłowski pytał a co z halą sportową.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że to jest jeden projekt, proszę się nie bać.     

Radny Bogdan Walczak do wypowiedzi radnego Dziewulskiego: to będzie miało skutek krótki i 

szybki. Jeżeli nastąpi zwiększenie ilości dzieci w klasie to się odbije na wynikach w nauce. Próby 

zwiększenia ilości dzieci odbywają się ze szkodą dla dzieci, to nie jest wskazane, wskazane jest 

natomiast, aby dzieci było w klasie jak najmniej.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski: nikt nie mówi i nie zamierza robić tego o czym pan mówi.  

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica odczytała oświadczenie w związku z zakończeniem 

sprawy z oskarżenia pana Bogdana Walczaka o naruszenie dobrego imienia radnego Walczaka.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.  

 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków.  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXII sesji RM radna Anna Ślęzak 

odczytała wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 30 maja 2016 roku: 

1. W związku ze złożonym w dniu 27 maja 2016 roku pismem Nr ZM.0120.20.2016 r. przez 

Związek Międzygminny BZURA proszę o wyrażenie opinii przez Radę Miejską w Strykowie 

w sprawie potwierdzenia braku sprzeciwu wobec podjętej przez Zgromadzenie Związku 

uchwały w sprawie zmian w statucie Związku Międzygminnego BZURA. Zmiana polega na 

wykreśleniu z listy członków Związku Gminy Zgierz. Wnioskodawca Bożena Motylińska 

zastępca burmistrza Stryków.  

 

Radny Bogdan Walczak pytał czy i kiedy pojawi się sprawozdanie z działalności tego Związku.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski odpowiedział, że postara się zaprosić na jedną z kolejnych 

sesji prezesa związku, który przedstawi sprawozdanie z działalności.  

Radny Sylwester Kacprzak: gdyby się okazało, że mamy wyrażać swoją opinię, proszę nam 

przedstawić treść uchwały i wniosku do zapoznania wcześniej. 

Pani Bożena Motylińska zastępca burmistrza Strykowa powiedziała, że kiedyś były w tej sprawie 

podejmowane uchwały obecnie wystarczy wniesienie sprzeciwu lub odstąpienie od wniesienia 

sprzeciwu, bo zmieniły się przepisy.  

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
13 głosów za  

   0 głosów przeciwnych  

   0 głosów wstrzymujących się  
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2. Zwrócić się do GDDKiA w Łodzi o poprawę stanu wjazdów do posesji na ul. Warszawskiej od 

nr 4a do nr 34. Wnioskodawca radny Bogdan Walczak.  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że naprawa wjazdów na 

posesje leży w gestii właściciela nieruchomości, tylko w momencie przebudowy drogi wykonanie 

wjazdów należy do właściciela drogi.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski poinformował, że w wystąpieniu do GDDKiA były 

wykazywane inwestycje w skutek tego były zdegradowane wjazdy i prosimy o ich odtworzenie.  

 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
13 głosów za  

   0 głosów przeciwnych  

   0 głosów wstrzymujących się  

 

3. Nadać nazwę ulicy na odcinku drogi gminnej  przebiegającej w terenie parku przemysłowego 

Firmy Panattoni w miejscowości Sosnowiec Pieńki. Wnioskodawca radny Karol Lenart.  

Przewodniczący Rady Paweł Kasica powiedział, że w tym terenie jest park przemysłowy, ale 

mieszka tam także kilku właścicieli nieruchomości. W związku z wprowadzeniem nazwy ulicy będą 

oni musieli zmienić dokumenty, bo będzie zmiana adresu dla nich. Obyśmy nie narobili kłopotu 

mieszkańcom.  

Burmistrz Strykowa Andrzej Jankowski powiedział, że postara się wytłumaczyć mieszkańcom jaki 

jest cel nadania nazwy ulicy, jak się nie uda to trudno.  

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
13 głosów za  

   0 głosów przeciwnych  

   0 głosów wstrzymujących się  

 

4. Upoważnić burmistrza Strykowa do wystąpienia do Telekomunikacji w celu przeniesienia 

słupów z chodnika w Tymiance, ponad to w najbliższym terminie zaprosić przedstawicieli 

Telekomunikacji na sesje Rady Miejskiej. Wnioskodawca radny Krzysztof Bandurowicz. 

 

Przewodniczący Rady Paweł Kasica przypomniał, ze było wystąpienie w marcu, teraz znowu mamy 

je ponowić.  

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że nawet gdybyśmy występowali co miesiąc to cel 

uświęca środki.  

Radny Bogdan Walczak: ja bym jednak zaprosił na sesję i zrobił pranie mózgu. Telekomunikacja 

powinna partycypować w kosztach przeniesienia tych słupów.  

Radny Łukasz Orłowski pytał czy od strony prawnej w pozwie można to ująć, czy taka odpowiedź 

może mieć miejsce. My nie działamy dla naszej przyjemności, ale dla naszych mieszkańców.  

Pani mecenas Patrycja Andrzejewska powiedziała, że jeżeli to jest teren Powiatu to powinniśmy 

wnioskować do Powiatu o poprawę bezpieczeństwa. 

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że argumentacja, że teren jest Powiatu nie przekonuje 

go, powinniśmy zrobić wszystko, aby to uwzględnić.   

Pani Grażyna Popczyńska doczytała odpowiedź Orange na wystąpienie Urzędu.  
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Radny Krzysztof Bandurowicz zawnioskował o poszerzenie wniosku o zaproszenie przedstawicieli 

Telekomunikacji na sesję Rady. 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:  
12 głosów za  

   0 głosów przeciwnych  

   0 głosów wstrzymujących się  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu KU i W na XXII sesji:  

12 głosów za  

  0 głos przeciwnych  

   0 głosów wstrzymujących się 

  

13.  Zamknięcie obrad. 

 

Przed zamknięciem porządku obrad Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że do Rady 

wpłynęło Sprawozdanie z działalności MGOPS w Strykowie oraz Ocena zasobów pomocy społecznej 

za rok 2015 rok. Z w/w dokumentami można zapoznać się w biurze Rady.  

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie o godz. 11.45 dokonał zamknięcia sesji mówiąc: 

,,zamykam dwudziestą drugą sesję Rady Miejskiej w Strykowieˮ.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:  

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

  Paweł Kasica 

 


